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Uitslag enquête over de tennisbanen van Stille Wille 
 
Uitslag 
 

• 650 formulieren verspreid over 325 brievenbussen 

• 178 ingevulde formulieren retour ontvangen 
 

• Tegen het initiatief: 59 
o Deze bewoners en/of hun bezoekende familieleden/vrienden gaan niet 

tennissen 

• Twijfelaars: 5 

• Vóór het initiatief: 114 
o 56 bewoners van de 114 gaan wel tennissen 

▪ 16 van deze 56 geven met hun naam aan te willen helpen met de 
voorbereidingen en/of verenigingswerk 

o 10 bewoners van de 114 gaan misschien tennissen 
o Het aantal antwoorden dat ook gelegenheid biedt aan bezoekende familie 

/vrienden om gebruik te maken van de banen is maximaal 88 
 
Vervolgstappen 
 
De meerderheid van de reacties is positief. Op basis van dat gegeven wordt niet besloten dat 
de tennisbanen gerenoveerd gaan worden of dat er een organisatie wordt opgetuigd. Om tot 
een afgewogen besluit te komen, moet ook de kostenkant in beeld worden gebracht. 
 
De eerstvolgende stap is het in beeld brengen van de aard van de renovatie. Hiervoor wordt 
de initiatiefgroep uitgebreid met een Stille Wille-bewoner die is gespecialiseerd in de aanleg 
van (kunstgras)banen. En met een externe ex-tennisleraar, die tevens tennisverenigingen van 
advies dient over het gebruik van tennisbanen. Uit overleg met hen – en uit informatie van de 
Koninklijke Nederlandse Tennisbond - moet voortkomen welk type baan of banen bij het 
gebruik in Stille Wille past. 
 
De daaropvolgende stap is het vragen van advies en een prijsopgave bij drie 
tennisbaanleveranciers. Op basis van deze offertes kunnen conclusies worden getrokken over 
de meest geschikte baan, de hoogte van de investering en de kosten voor onderhoud en 
afschrijving. 
 
Voorzien van een advies legt de voorbereidingsgroep de conclusies voor aan de 
regievoerders van SW 2030 en de bewonersraad van Stille Wille. Deze zullen advies 
uitbrengen aan de directie van Stille Wille Brabant BV, die uiteindelijk de beslissing neemt 
over de toekomst van de tennisvoorziening. Deze moet ook financieel haalbaar blijken en 
worden afgewogen tegen andere belangen binnen ons landgoed. 
 
Wij houden u op de hoogte! 
 
De initiatiefnemers, 
 
Charles Boissevain 
Frank van Wettum 
Jacques Wijnen 
 
 


